
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 29/07/2021

Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Χωρίς ακτινολόγο το νοσοκομείο της Λιβαδειάς»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Λιβαδειάς και σύμφωνα με ανάρτηση σε
τοπικές  ιστοσελίδες  του  Διαδικτύου,  χωρίς  ακτινολόγο  απέμεινε  το  Νοσοκομείο
Λιβαδειάς. Ο μοναδικός ακτινολόγος του Νοσοκομείου κάνει χρήση της διετούς του άνευ
αποδοχών αδείας. Συνέπεια της κατάστασης που επικρατεί στο ανωτέρω Νοσοκομείο
είναι  να  καθίσταται  πια  ανέφικτη  η  ακτινολογική  διερεύνηση  σοβαρών  παθολογιών.
Επιπρόσθετα, η συνδρομή της αξονικής τομογραφίας για την εξέλιξη της υγείας κάθε
ασθενούς  που  μολύνεται  με  τον  «Covid-19»  είναι  αδύνατη,  όπως  επίσης  και  για
περιστατικά τροχαίων ατυχημάτων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε  να  προβείτε  στις  δέουσες  ενέργειες,  προκειμένου  να  τοποθετηθεί/ούν
ακτινολόγος/οι στο Νοσοκομείο Λιβαδειάς, ώστε να αντιμετωπίζονται άμεσα εκείνα τα
υγειονομικά ζητήματα, τα οποία άπτονται ακτινολογικής συνδρομής;
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